

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2017-10-10

Närvarande: Bert Nilsson, ordförande
Agneta Ohlsson, sekreterare
Ove Olsson, kassör
Doris Lundin, ledamot
Lisbeth Örgård, ledamot
Bengt Carlsson, suppleant
Bo Sjöström, suppleant

1. **Mötets öppnande**

Ordföranden Bert hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. **Godkännande av dagordningen**

Den föreslagna dagordningen godkändes.

3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

4. **Ekonomisk genomgång**

Ove delade ut Balans- och Resultatrapport. Ekonomin är fortsatt god. Vi har fått ett extra bidrag från SISU på ca 9 000 kr. Alla inkommande fakturor är betalda.

5. **Rapport från kommittéerna samt ansvarsfördelning**

a) *Tävlingskommittén*

Grevegården har skickat in utvärdering av DM mixed trippel och seriespelet i augusti. Man vet inte riktigt hur det blir med grusytan vid sidan om boulebanorna, vilket är avgörande för om de kan arrangera DM och seriespel. Uddevalla arrangerade kvalet till Svenska Cupen V65 den 7–8 oktober.

b) *Ungdomsansvarig*

Abby Halleen och Moa Ingelstedt deltog i Prins Bertil Juniorcup och kom på elfte plats. De var nog bland de yngsta deltagarna, så de har framtiden för sig. Magnus Halleen har lovat skicka en rapport om sommarlägret samt Prins Bertils Juniorcup.

- c) *Handikappansvarig*
Skatås BK har haft en lyckad halvdagsaktivitet med SURD, idrottsklubben för döva, hörselskadade och teckenspråkiga i Göteborg.
- d) *Domaransvarig*
Mycket bra och utförlig domarrapport från Henrik Roof, som var domare vid kvalet till Svenska Cupen V65 nyligen.
Doris har gått igenom vilka domare i distriktet, som inte har dömt på länge och kommer att ta kontakt med dessa.
- e) *Jämställdhetsansvarig*
Inget att rapportera.
- f) *Marknadsföringskommittén*
Hemsidan uppdateras kontinuerligt. Agneta lägger in hela resultatlistan från Svenska Cupen V65 kval på hemsidan.
- g) *Utbildningsansvarig*
Domarkonferensen ägde rum den 1 oktober.
- h) *Disciplinnämnden*
Inget att rapportera.
- i) *AU*
Inget att rapportera.

6. Utvärdering Svenska Cupen V65

Välarrangerad. 7 lag deltog. Alla mötte alla. Samtliga matcher började på 3–3.
Fungerade bra. På lördagen var man klar c:a kl. 18.00 och på söndagen c:a kl. 16.00.

7. Sammanfattning domarkonferensen

Domarkonferensen var mycket lyckad. 25 deltagare. Värdefullt för domarna att få utbyta synpunkter. Roger Smedenfeldt var konferensledare och Anders Holmberg, ordförande i SBF:s domarkommitté, deltog och bidrog med många värdefulla synpunkter. Domarkonferensen är en bekräftelse på att vi är på rätt väg.

8. De fyras gäng

Genomgång av förberedelser inför mötet med ”de fyras gäng” (GBBF, HSBF, WDBF och ÖSBF). HSBF deltar endast i konferensen på lördagen.

9. Domare: Arvode – kläder/bidrag?

GBBF höjde domararvodet till 1 000 kr för att det skulle täcka in reseersättning och mat. Frågan diskuterades på domarkonferensen med anledning av att Gunnar Rendefors ställt

en fråga angående reseersättning och mat för domare. Frågan tas upp till diskussion under mötet med ”de fyras gäng”.

WDBF ger ett bidrag på 500 kr till sina domare för inköp av nya domarkläder.

10. Broschyren

Vi beställer 2 000 exemplar. Kostnad 1 600 kr + frakt. Skickas till Bert.

11. Sanktionskalendern

Inkomna sanktionsansökningar godkändes med undantag för Lindomes Lussemix i december, som man har lagt in som lokal tävling på regional helg. Agneta mejlar Henrik Hugosson och meddelar att antingen får han ändra tävlingen till regional eller flytta tävlingen till annat datum.

12. Inbjudan informationsmöte/föreningarna

Skickas ut den 1 november samt läggs ut på hemsidan.

13. Verksamhetskonferensen i Stockholm

Bert, Ove och Doris samt Bengt deltar.

14. Inkommande skrivelser

Diverse mejl som redan besvarats.

15. Utgående skrivelser

Diverse mejl.

Inbjudan till informationsmötet med föreningarna i distriktet.

16. Övriga frågor

Före mötet hade Lisbeth pratat med Linnéa Tyden Busck för att gå igenom vad hon skulle gå igenom på mötet med ”de fyras gäng”

Beslöts att Positivparkens Bouleförening endast betalar halv årsavgift i år.

17. Nästa möte

Äger rum onsdagen den 8 november **kl. 11.00** i SISU:s lokaler på Mejerigatan 1, Kallebäck.

18. Mötets avslutande

Bert förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Agneta Ohlsson
Skr.

Justeras:

Bert Nilsson
Ordf.